

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 22-04-2026 10:56:40 AM Subject: Increase in the Share Price of JPRC	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 22-04-2026 10:56:40 AM الموضوع: ارتفاع سعر سهم شركة مصفاة البترول الأردنية
His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Subject: Increase in the Share Price of JPRC With reference to your letter No. 43/01369/26 dated April 21, 2026, regarding to provide you of any data or material matters or significant events or decisions or direction under consideration that may be behind the increase in the share price of the Jordan Petroleum Refinery Company during the period from 8/4/2026 to 19/4/2026 . We would like to inform Your Excellency that we have no data or material matters or significant events or decisions, or direction under consideration, We believe that the increase in the share price is due to speculation on the company's share resulting from expectations among some investors of increased profits for the company during the first quarter of 2026 due to increase in crude oil and oil derivatives prices as a result of the geopolitical changes taking place in the region. Best Regards , Chief Executive Officer Eng. Hasan Alheyari	معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم الموضوع: ارتفاع سعر سهم شركة مصفاة البترول الأردنية تحية طيبة وبعد،،، إشارة الى كتابكم رقم 43/01369/26 تاريخ 2026/04/21 بخصوص تزويدكم بأية بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة او قرارات او توجهات قيد النظر لدينا قد تكون وراء ارتفاع سهم شركة مصفاة البترول الأردنية خلال الفترة من 2026/04/08 ولغاية 2026/04/19. نود اعلام معاليكم بأنه لا يوجد أية بيانات أو أمور جوهرية أو أحداث هامة او قرارات او توجهات قيد النظر لدينا، ونعتقد ان ارتفاع السهم ناتج عن مضاربات على سهم الشركة نتيجة توقعات لدى بعض المستثمرين بارتفاع أرباح الشركة خلال الربع الأول من العام 2026 نتيجة ارتفاع أسعار النفط الخام والمشتقات النفطية الجاهزة بسبب التغيرات الجيوسياسية التي تمر بها المنطقة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، المهندس حسن الحيارى الرئيس التنفيذي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة